
 
 

Zapisnik redne letne skupščine SiNAPSE, slovenskega društva za 
nevroznanost, za leto 2005  
 
Vajalnica Inštituta za patološko fiziologijo, Zaloška 4, 12.1.2006. 
 
PRISOTNI:  
Bresjanac, Šprah, Mohorko, Drolec Novak, Žerovnik, Bon, Kržan, Vodušek, Jevšek, 
Grubič, Sketelj, Marš, Štukovnik, Brežan, Stoka, Žišt in Repovš (preko računalniške 
povezave). 
 
Ob 15:15 je skupščina sklepčna in začne z zasedanjem. 
 
Predlog dnevnega reda: 
 
1/ Izvolitev delovnega predsedstva 
2/ Sprejetje dnevnega reda 
3/ Poročila o delu 
4/ Predlog sprememb statuta  
5/ Volitve  
6/ Plan dela za leto 2006  
 
 
 
1. IZVOLITEV DELOVNEGA PREDSEDSTVA 
 
Izvoljeno je bilo delovno predsedstvo v sestavi: 
 
 Lilijana Šprah - predsednica 
 Mateja Drolec Novak - zapisnikarca 
 
2. SPREJETJE DNEVNEGA REDA 
 
Dnevni red je bil soglasno sprejet. 
 
3. POROČILA O DELU 
 
I)  POROČILO UPRAVNEGA ODBORA (Maja Bresjanac): 

 
• odbor se je dvakrat sestal fizično, večino stvari pa so obravnavali pisno prek 

interneta 
• potrdili so 20 novih članov 
• nadzorovali izvajanje projektov (med njimi dva večja; teden možganov in 

simpozij o nevroznanosti). 



 
II) FINANČNO POROČILO (Mojca Kržan) 

 
stanje dne 1.1.2005:  916.416,08 SIT 
skupaj prihodki v letu 2005: 1.504.623,64 SIT 

6.000,00 USD 
skupaj odhodki v letu 2005: 1.774.856,34 SIT 

180,00 USD 
stanje dne 31.12.2005: 646.192,38 SIT 

5.820,00 USD 
obljubljeni in še nenakazani prihodki: ARRS - 100.000,00 SIT 

Lek - 200.000,00 SIT 
 

 
 III) POROČILO VODIJ PROJEKTNI SKUPIN 
 
 a) TEDEN MOŽGANOV (Mojca Kržan/Lili Šprah) 
 

• Grega Repovš je dopolnil spletne strani “Razgibajmo možgane”, več članov 
skupine je na straneh objavilo svoje prispevke in odgovarjalo na prejeta 
vprašanja  

• V prostorih ZRC SAZU so potekale javne aktivnosti TM06. Na delavnicah je 
bilo do 50 obiskovalcev. Za predavanja je bilo veliko zanimanje s strani 
javnosti in so bila dobro obiskana.  

• Vse je bilo volontersko, za režijo smo porabili le 15.000,00 SIT. 
 
 b) SIMPOZIJ O NEVROZNANOSTI (Maja Bresjanac) 
 

• Sinapsin nevroznanstveni simpozij je potekal od 18. do 20. novembra 2005. 
• Obsegal je tri dni predavanj in posterjev z domačo in mednarodno udeležbo. 
• Vključeval je okroglo mizo, ki je nekoliko osvetlila stanje nevroznanosti v 

slovenski družbi.  
• Dogodek je bil slabo pokrit s strani medijev, objavljen je bil le v Večeru. 

 
IV) DRUGO  
 
 POROČILO O SODELOVANJU SINAPSE V MEDNARODNIH ORGANIZACIJAH FENS, IBRO, 

EDAB (Maja Bresjanac) 
 

• FENS in IBRO poročamo, kaj se dogaja na področju nevroznanosti pri nas, 
od njih pa dobivamo poročila o dogajanju v nevroznanosti iz EU in sveta. Sta 
ustanovitelja programa evropskih poletnih in zimskih šol izobraževanja v 
nevroznanosti (PENS). 

• FENS-u plačujemo 175 EUR članarine letno, v IBRO pa zaradi naše 
majhnosti ne plačujemo članarine. 

• Imamo mandatno članstvo v EDAB (European Dana Alliance for the Brain, 
podružnica ameriške Dana Alliance for the Brain), podpornik nevro-
znanstvenega dogajanja v svetovnem merilu. 

 
 



4.  PREDSTAVITEV PREDLOGOV ZA SPREMEMBO STATUTA (Jure Bon) 
 
I) GLEDE OMEJITEV MANDATNE DOBE 

 
Predlog spremembe 13. člena je, da se namesto “isti organ društva” napiše “isto 
funkcijo”: 
 
13. člen...sedaj 
“Mandatna doba vseh voljenih organov je 2 leti. Nihče ne more biti več kot 
dvakrat zaporedoma izvoljen v isti organ društva.” 
 
13. člen...predlog 
“Mandatna doba vseh voljenih organov je 2 leti. Nihče ne more biti več kot 
dvakrat zaporedoma izvoljen v isto funkcijo.” 

 
II) PRETEKLI PREDSEDNIK 

 
Predlog spremembe 20. člena je uvedba funkcije preteklega predsednika, kot 
polnopravnega člana upravnega odbora: 
 
20. člen (predlog) 
 
Upravni odbor tvorijo naslednji člani: 
 
• predsednik, 
• pretekli predsednik, 
• tajnik, 
• blagajnik, 
• 4 člani, ki jih izvoli skupščina, 
• vodje projektnih skupin. 
 
Predsednik upravnega odbora je obenem tudi predsednik društva. Predsednik 
vodi društvo, ga zastopa in predstavlja ter vodi in sklicuje upravni odbor. 
 
Pretekli predsednik opravlja podporno in svetovalno funkcijo predsedniku 
upravnega odbora. Je polnopravni član upravnega odbora. V primeru odsotnosti 
predsednika, ga po dogovoru s tajnikom društva nadomešča v funkciji 
zastopanja in predstavljanja društva. 
 
Tajnik upravnega odbora skrbi za zakonitost delovanja društva, je zadolžen za 
organizacijo sej skupščine in upravnega odbora, vodi zapisnik seje upravnega 
odbora, nadomešča predsednika v njegovi odsotnosti z vsemi njegovimi 
pooblastili. Za svoje delo je odgovoren skupščini in upravnemu odboru. 

 
RAZPRAVA O OBEH PREDLOGIH: 
 
• Sketelj je predlagal, da se namesto “pretekli predsednik” napiše “prejšnji 

predsednik”. 
• Vodušek, je menil, da je zna biti časovna omejitev prekratka, ker bo premalo 

kandidatov za funkcije. 



• Jevšek se boji, da bo premalo interesentov za vodilne funkcije in bo ob 
omejitvi kroženja zmanjkalo kandidatov. 

• Bresjanac misli, da je kandidatov dovolj in bo zanimanja med člani. Če pa 
zaradi ne interesa društvo ne bo perspektivno,  je prav da propade.  

 
GLASOVANJE O ENEM IN DRUGEM PREDLOGU: 

 
Oba predloga sprememb sta bila sprejeta z vsemi glasovi prisotnih.  

 
5. VOLITVE  
 
Volitve v organe društva je vodila volilna komisija, v sestavi: 

• Nina Mohorko, predsednica komisije 
• Marko Jevšek 
• Tomaž Marš  

 
Po 8. členu pravilnika o volitvah, so bili obstoječi člani organov društva, ki izpolnjujejo 
pogoje za kandidaturo, avtomatično predlagani za naslednji mandat. Vsi razen 
blagajničarke, Mojce Kržan, so se s ponovno kandidaturo strinjali. Nova kandidatka 
za blagajničarko društva je na predlog upravnega odbora Mateja Drolec Novak. 
 
Član upravnega odbora Igor Križaj je svoje delo opravljal do polovice mandata, 
potem pa ga je na njegovo željo s soglasjem upravnega odbora zamenjala Eva 
Žerovnik, ki potrjuje svojo ponovno kandidaturo. 
 
V četrtek, 29. 12. 2005, je upravni odbor razpisal volitve. V organe društva bi lahko 
kandidiral katerikoli član društva, vendar volilna komisija ni prejela nobene dodatne 
kandidature. 
 
Tako je seznam kandidatov za nove člane organov društva sledeč: 
 
Upravni odbor : - predsednica: Maja Bresjanac 

- tajnik: Grega Repovš 
- blagajnik: Mateja Drolec Novak  
- ostali voljeni člani: Jure Bon 

Blaž Koritnik 
David Neubauer 
Eva Žerovnik  

Nadzorni odbor:  Metoda Lipnik-Štangelj 
Samo Ribarič 
Alenka Sever  

 
Častno razsodišče: Duška Meh 

Igor Ravnik 
Zvezdan Pirtošek 

 
Volitve so bile javne. Vsi predlagani kandidati so dobili polno podporo. 
 
 
 



6. PLAN DELA ZA LETO 2006  
 
 a) SLOVENSKI SVET ZA MOŽGANE (David B Vodušek) 
 

• Evropski svet za možgane (European Brain Council) je v Evropi opravili 
raziskavo (Cost of Brain Disorders), katere rezultati kažejo, da se področju 
nevroznanosti v primerjavi z drugimi področji v okviru medicine in zdravstva 
namenja nesorazmerno manj finančnih sredstev glede na dejansko 
obremenitvijo, ki jo bolezni možganov predstavljajo za družbo. Vzrok za 
nesorazmerje naj bi bila slabša organiziranost nevroznanstvene sfere, še 
posebej, če se jo primerja z dejavnostmi na področju srčno-žilnih bolezni in 
raka. 

• Po vzoru in na pobudo Evropskega sveta za možgane (European brain 
council) naj bi v Sloveniji predstavniki združenj zdravnikov, bolnikov, znanosti 
in industrije povezane z nevroznanostjo ustanovili koordinacijsko telo 
imenovano “slovenski svet za možgane (SSM)”, katerega namen naj bi bilo 
zagotavljanje boljših pogojev za raziskovalno delo na področju nevroznanosti, 
preko izvajanja skupnih akcij, ki naj bi opozorile na zapostavljenost 
nevroloških ved. 

• SiNAPSA bi SSM ponudila svojo infrastrukturo in ga gostila. 
• Predstavnikom društev bi poslali vabila. Ustanovni sestanek naj bi bil izveden 

v okviru tedna možganov 2006. 
 
b) TEDEN MOŽGANOV “TM06” (Lili Šprah) 
 

Osnovna vodila pri organizaciji Tedna možganov 2006 naj bi bila: 
 
• ohraniti stvari, ki so se obnesle lani; delavnice in predavanja; 
• pripraviti se bolje kot lani in začeti z oglaševanjem že en teden pred 

dogodkom na več področjih: gostovati v  radijskih in TV oddajah, namenjenim 
promocijam dogodkov ter poskrbeti za prispevke v dnevnem časopisju; 

• pripraviti zbornik poljudno znanstvenih prispevkov iz tematik predstavljenih na 
tednu možganov; 

• pripraviti informacijski material - tiskan in elektronski (povzetki, 
kontakti,...institucije) namenjen dijakom in študentom, ki jih zanima delo, 
diplome, podiplomski študij na tem področju; 

• ustanoviti projektno skupino za teden možganov in vnaprej določiti 
koordinatorje za: stike z mediji, delavnice, predavanja po šolah, uredništva 
publikacij, vabila, objave, posterje, za pošiljanje, internet-forum,..), Lili čaka na 
prijave pomočnikov. 

 
Predlog vsebin: 
 
• Predstavitev možganov: razstava modelov CŽS, predstavitve njihovega 

delovanja (anatomski preparati, učni pripomočki, audio-vizual. pripomočki, 
internetne strani, ...),  

• Delavnice in predavanja na temo: Odvisnost, Bolečina, Duševno zdravje in 
možgani… 

• Predstavitev raziskav na področju nevroznanosti v Sloveniji 
• Zainteresirati javnost pri ustanovitvi slovenskega sveta za možgane. 



 
Diskusija: 

 
• Maja Bresjanac predlaga, da bi za ustanovitev sveta najeli Cankarjev dom.  
• David Vodušek bi vabil le ključno št. ljudi, ki so potrebni za ustanovitev in ga 

mediji ne zanimajo pretirano.  
• Maja Bresjanac poudari, da je treba laični javnosti aktivno ponuditi to 

informacijo, ker si javnost ne predstavlja kaj je nevroznanost.  
• Eva Žerovnik predlaga okroglo mizo v okviru ustanovnega sestanka s 

predstavitvami vseh sodelujočih v SSM. 
• David Vodušek pravi, da je okrogla miza že bila na simpoziju, lahko pa se 

ponovi. Da pa je SSM mišljen kot neka koordinacija delovanja društev in da ne 
želi, da bi se stvari podvajale. Društva in združenja naj bi še vedno delala kot 
doslej, SSM pa bi delovanje združenj koordiniral in svetoval sodelovanje. 

• Janez Sketelj pravi, da če ima svet le lobistično medijsko funkcijo, potem ne 
sme zamuditi medijske predstavitve. In mora biti ustanovitev vnaprej 
pripravljena predstava za javnost. 

• Zoran Grubič meni, da je potrebno tudi sodelovanje z drugimi vedami znotraj 
medicine, da ne bi izgledalo, kot da ustvarjamo nevrološki lobi, ki gleda le sam 
nase. 

• David Vodušek se načelno strinja. Vendar moramo najprej sami stopiti skupaj 
in se potem povezovati z drugimi. Saj je naš namen, da opozorimo nase.  

• Zoran Grubič doda, da moramo biti odprti. 
 

Financiranje Tedna možganov:  
 
• Del sredstev bo prispevala SiNAPSA, prijavili pa se bomo na razpise ZRC 

SAZU (interni razpis za promocijo znanosti), razpis MOL (Urad za 
preprečevanje zasvojenosti, Urad za mladino), razpis ARRS. 

 
c)  SPLETNE STRANI (Jure Bon) 

 
Vse informacije, ki obveščajo o strokovnih ter znanstvenih dogodkih in novicah se 
pogosto podvajajo, zato bi bilo smiselno narediti sistem (oblikovati e-mailing listo), 
ki bi ljudem omogočil, da si izberejo tematske skupine, katerih obvestila bi jih 
zanimala, in bi jim moderatorji pošiljal le informacije s področij, za katera so 
izrazili zanimanje. Rabili bi 5 urednikov specializiranih vsak za svoje področje, 
zainteresirani pa naj bi se obrnili na Grego Repovša in Damjana Osredkarja. 
Obstoječim članom bo potrebno poslati obvestilo o oblikovanju in razširitvi e-
mailing liste in jih pozvati naj označijo, kar jih zanima, in kako se lahko od 
določenih obvestil tudi odjavijo. 
 
Laični javnosti smo od lanskega marca nudili možnost, da postavljajo vprašanja, 
na katera so strokovnjaki odgovarjali le ob tednu možganov. Rabili bi ljudi, ki bi 
koordinirali odgovarjanje, saj vprašanja še kar prihajajo. Kdor je pripravljen 
sodelovati, naj se obrne na Grego Repovša. Smiselno bi bilo za sodelovanje 
vključiti tudi študente, ker so strokovnjaki preobremenjeni. 

  
 
 



c) ŠTIPENDIJE SINAPSE ZA 2006 (Maja Bresjanac) 
 

Razpisane so tri štipendije za aktivno udeležbo na FENS forumu.  
Rok za prijave je 1. 2.2006. Podrobnosti so na spletu. 

 
7. DRUŽABNO - ZABAVNO  

 
Srečelov, torta, pita in pizza da te kap.  
 
Nagrade: 5 x Majica SiNAPSA, 7 x blok SiNAPSA, 10 x svinčnik in mapa SiNAPSA, 
glavni dobitek je kritje stroškov članu SiNAPSE za aktivno udeležbo na 
mednarodnem nevroznanstvenem srečanju v letu 2006 do višine 160.000 SIT oz. 
666 EUR, srečka je prenosljiva. 
 
Glavno srečko za obisk nevroznanstvenega srečanja je zadel Jure Bon. 
 
 
Uradni del skupščine smo zaključili ob 16:25. 
 
Zapisala: 
Mateja Drolec Novak 
 
 
 


